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58e Algemene Ledenvergadering van de KBO-Heeswijk op dinsdag 

26 maart 2019 in het clublokaal Zijlstraat 1a te Heeswijk. 
 

Aanwezig: Ongeveer 175 leden van de KBO-Heeswijk, waaronder alle bestuursleden. 

1. OPENING DOOR DE VOORZITTER. 

Opening: 

De voorzitter heet iedereen welkom op de 58e ledenvergadering, in het bijzonder onze ereleden 

Dhr. H. v.d. Berg en Lina v.d. Voort. Ons erelid Dhr. M. v.d. Aa heeft afgemeld.  

Verder heet hij Dhr. A. Donkers welkom die namens KBO-kring Bernheze aanwezig is. 

 

Onze voorzitter is blij met de grote opkomst van de leden en spreekt de hoop uit dat 2019 voor 

KBO-Heeswijk opnieuw een goed jaar mag worden. Op dit moment zijn er 438 leden. Verder 

staat hij kort stil bij wat er in het afgelopen jaar zoal heeft plaatsgevonden.  
 

Met eerbetoon noemt hij de leden die afgelopen jaar zijn overleden nl; 
 

 Mevr. J. Sparidans Abdijstraat 35 

Heeswijk-Dinther 

 Hr. M. van Druenen  Heibloemsedijk 

5 Heeswijk-Dinther  

 Mevr. M. v.d. Loo Spruijt Hertog 

Janstraat 1 Heeswijk-Dinther 

 Dhr. A. van de Pas Hoofdstraat 38 

Heeswijk-Dinther 

 Mevr. J. van Padua Swinkels Ridder 

Robertstraat 4 Heeswijk-Dinther 

 Dhr. M. v.d. Broek Ridder 

Robertstraat 8 Heeswijk-Dinther 

 Dhr. G. Kooijman Fokkershoek 7a 

Heeswijk-Dinther 

 Dhr. W. v.d. Sangen  

Kastanjedreef 43 Heeswijk-Dinther 

 Dhr. H. v.d. Ven Abdijstraat 14 

Heeswijk-Dinther 

 Dhr. A. van Gemert De Bongerd 

Kamer 11 Laverhof Zijlstraat 1 

Heeswijk-Dinther 

 Zr. C. Dominicus Zijlstraat 1 

Heeswijk-Dinther 

 Mevr. van Zoggel Gordijn de Graaf 

Wernerstraat 9 Heeswijk-Dinther 

 Zr. C. van der Burg Abdijstraat 34b 

Heeswijk-Dinther 

 Mevr. M. Zandvliet Abdijstraat 34d 

Heeswijk-Dinther 

 Dhr. H. van Padua Ridder 

Robertstraat 4 Heeswijk-Dinther 

 Mevr. A. van Nuland Aarts  

Balledonk 3 Heeswijk-Dinther 

 Dhr. B. van den Berg Hoofstraat 

104 Heeswijk-Dinther 

 
 

Verder meldt hij dat Mien Ketelaars vanaf 1 jan j.l. naast het penningmeesterschap ook de 

ledenadministratie heeft overgenomen van Lina van de Voort.    
 

Hij vertelt dat er dit jaar twee jubilarissen zijn die worden gehuldigd en dat er afscheid zal 

worden genomen van twee bestuursleden en van hemzelf. Na enkele anekdotes komt hij 

tenslotte uit op de KBO-gedachte van “het samen” doen, beleven, genieten, helpen en 

vooral gezond ouder worden.    

2. VASTSTELLEN AGENDA; 

Na het welkomstwoord legt de voorzitter de agenda voor aan de aanwezigen en deze wordt 

ongewijzigd goedgekeurd.   
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3. VASTSTELLEN VERSLAGEN 2018  

 

VERSLAG 57E JAARVERGADERING 2018 

Het verslag van de 57e jaarvergadering die werd gehouden op woensdag 28 maart 2018 is 

voor eenieder het hele jaar te lezen geweest op de website. Het verslag wordt niet verder 

inhoudelijk behandeld en ter goedkeuring aan de leden voorgelegd. Er worden geen vragen 

gesteld of opmerkingen gemaakt waarna de voorzitter de leden vraagt het verslag goed te 

keuren. Onder applaus van de leden wordt het verslag vastgesteld. Hierna dankt de 

voorzitter de secretaris voor de verslaglegging.  

SOCIAAL JAARVERSLAG OVER 2018 

Het sociaal jaarverslag wordt door de secretaris in verkorte samenvatting voorgelezen 

waarna de leden de gelegenheid krijgen om vragen te stellen. Er komen geen vragen of 

opmerkingen waarna ook dit verslag onder applaus ongewijzigd wordt vastgesteld. Het 

verslag zal worden geplaatst op de KBO-website.    

4. FINANCIEEL JAARVERSLAG 2018.  

Het financieel jaarverslag over 2018 wordt door de penningmeester aan de hand van 

inzichtelijke overzichten aan de leden uiteengezet. De heer J. van Beusekom vraagt waar 

het bedrag van de Rabo Clubkascampagne staat. Dit is niet apart vermeld maar is 

opgenomen onder de post subsidies. Verder zijn er geen vragen en wordt het verslag 

goedgekeurd. 
 

Aansluitend geeft de penningmeester uitleg over de begroting voor 2019. De contributie is 

wederom niet verhoogd. De inzet van het bestuur voor de komende jaren is: zorgen voor 

een noodzakelijke reserve voor investeringen en onvoorziene uitgaven, waarbij 

aangetekend wordt dat het grote eigen vermogen geen doel op zich is. Door het eigen 

barbeheer hebben we mooie inkomsten. Het bestuur zet zich in om deze opbrengsten op 

een verantwoorde manier ten goede te laten komen aan de leden. 

 

De voorzitter deelt mede dat hij een schriftelijke goedkeuring van de boeken heeft 

ontvangen van de kascommissie bestaande uit Ton Linders en Frans van de Voort.  

De Heer Linders doet verslag van de kascontrole en vermeld dat alles in orde is. Daarna 

vraagt de voorzitter de vergadering om de penningmeester decharge te verlenen wat met 

applaus wordt bekrachtigd.  
 

Ton Linders is aftredend en na twee jaar niet herkiesbaar. In zijn plaats wordt Carla van 

Schijndel benoemd, deze zal samen met Frans van de Voort de controletaak van de boeken 

in 2020 verrichten.  

5. JUBILARISSEN 

Er zijn dit jaar twee jubilarissen, die 25 jaar lid zijn van onze KBO nl;  

 Mevr. Trees Sigmans-van der Biezen 

 Dhr. Marinus Cleerdin  
 

De voorzitter spreekt hen persoonlijk toe en refereert daarbij aan de bestuursperiode van 

Mevr. Sigmans en de inzet van Dhr. Cleerdin als bestuurslid van Biljartver. NAL. 
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Hij feliciteert hen met dit mooie 25-jarig jubileum en overhandigt hen de oorkonde van KBO 

Brabant. Namens de leden van KBO Heeswijk overhandigt hij de Trees bloemen en Marinus 

een flesje wijn.   

6. BESTUURSVERKIEZING 2019. 

De bestuursleden Mevr. Will Blommers en Mevr. Marietje van der Heijden treden af en 

hebben te kennen gegeven geen nieuwe termijn te ambiëren. Zij stappen uit en zijn niet 

herkiesbaar, zij maken graag ruimte voor vernieuwing in het bestuur. 
 

Hierna neemt de voorzitter tijd om beide uit tredende dames te bedanken voor het vele 

werk wat zij in hun bestuursperiode hebben verzet. Vanaf hun toetreden tot nu toe hebben 

zij hun taken met toewijding en accuratesse verricht. Hij besluit zijn speech door beide 

dames de zilveren speld van KBO-Brabant op te spelden en ze de bijhorende oorkonde te 

overhandigen. Ook verrast hij hen met een bloemetje. De leden nemen onder luid applaus 

afscheid van Will en Marietje.        
 

Hierna gaan we over tot de orde van de dag en start voorzitter CV de procedure voor het 

benoemen van een opvolger. Hij deelt de vergadering mede dat er bij het bestuur geen 

aanmeldingen zijn binnengekomen en we niemand hebben kunnen vinden die bereid is het 

voorzitterschap op zich te nemen.  

 

Het bestuur heeft in goed onderling overleg een oplossing gevonden en stelt de vergadering 

voor om de huidige secretaris Cor van Gemert te benoemen als de voorzitter van KBO-

Heeswijk. De vergadering gaat unaniem en met applaus akkoord met deze benoeming.      

 

Hierna neemt de nieuwe voorzitter het over en neemt op gepaste wijze afscheid van Cor 

Verberk. Hij benoemd hem namens de leden tot Erelid van onze vereniging en overhandigd 

hem de oorkonde. Ook zijn vrouw wordt in de bloemen gezet.  

 

Aansluitend vertelt hij dat KBO-Brabant de inzet van Cor niet ongemerkt voorbij laat gaan 

en nodigt de district vertegenwoordiger Dhr. N. van Vught uit naar voren te komen. Dhr. 

Van Vught maakt van de gelegenheid gebruik om te vertellen wat KBO-Brabant zoal doet 

en waar de afdracht van de contributie zoal aan besteed wordt. 

Daarna dankt hij Dhr. Cor Verberk voor zijn jarenlange inzet en verrast hem met het 

opspelden van de zilveren speld met goud van KBO-Brabant.  

  

Vervolgens neemt voorzitter Cor Verberk afscheid als KBO-voorzitter. Hij dankt de leden 

voor de steun en het vertrouwen dat hij in 11 jaren voorzitterschap heeft mogen 

ondervinden. In deze 11 jaren is veel gebeurd, zoals o.a. de verhuizing van het oude LHNO-

gebouw, waar de klimop naar binnen groeide, naar deze mooie nieuwe ruimte in het 

Gymnasiumgebouw. Hij wenst de leden van KBO-Heeswijk en zijn opvolger veel succes en 

een mooie toekomst.   

   

De nieuwe voorzitter neemt het oever en zet kort de  taakverdeling van bestuursleden, die  

wordt bepaald door het bestuur zelf uiteen. In verband met de benoeming vind er een 

herverdeling van taken plaats, naast de nieuwe voorzitter gaat deze er in grote lijnen als 

volgt uitzien; 

 

Secretaris;      Maria van Berloo 

Penningmeester;     Mien Ketelaars 

2e secretaris/penningmeester;   Elrie van de Geijn 

Activiteiten coördinator/locatiebeheerder;  Adrie Brands 
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Huishoudelijke zaken/2e activiteiten coördinator: Tonnie van Kemenade 

BAR beheer en NAL vertegenwoordiger;  Harrie Daandels 

  

De voorzitter neemt kort tijd om de leden te bedanken voor het in hem gestelde vertrouwen 

en zegt toe de leden naar eer en geweten te zullen vertegenwoordigen.  

7. MEDEDELINGEN 

Hierna brengt de voorzitter brengt onderstaande mededelingen onder de aandacht; 

 De vrijwilligersavond wordt gehouden op donderdagavond 9 mei, kartrekkers met 

partners ontvangen een persoonlijke uitnodiging. 

 Het bestuur heeft gezocht naar meer spreiding van feestelijke 

middagbijeenkomsten door het jaar heen. Er is besloten om een herfstfeest te 

houden op 17 oktober a.s. Dit vervangt de sinterklaasmiddag. Over de inhoud 

wordt nagedacht, op termijn volgt hier meer over.    

 Vanuit mobiliteit van ouderen speelt ontspanning in de buitenlucht. Duo-fietsen kan 

hierin een mooie bijdrage leveren voor de minder mobiele medemensen onder ons. 

Wat vandaag niet is kan morgen ook voor u gelden. KBO-Heeswijk is in navolging 

van de andere KBO’s in onze gemeente bezig om dit van de grond te tillen. Dit kan 

alleen slagen met medewerking van vrijwilligers. We vragen daarom u op te geven 

als fietser bij een van onze bestuursleden die in de pauze daarvoor bij u aan tafel 

komen. Ook passagiers kunnen zich opgeven bij hen.   

 Zoals het afgelopen jaar ook al verscheidende malen is gemeld is digitalisering niet 

meer weg te denken. KBO-Kring Bernheze heeft een werkgroep gevormd en deze 

met een aantal vragen aan de gang gezet. Wij vragen hulp van vrijwilligers om in 

de werkgroep dit  samen met Adrie Brands op te pakken     

 De pilot van het “Keezenspel”  heeft vervolg gekregen en wordt nu voortaan op elke 

2e donderdag van de maand gespeeld. Wil je ook meedoen laat het dan Tonny van 

Kemenade weten, ze verwelkomt u graag. 

 De samenwerking van de KBO’s van Heeswijk en Dinther krijgt steeds meer 

gestalte. Het belang hiervan kunnen we zien aan de resultaten zoals; 

o De belasting service; dit jaar hebben ca. 130 personen deelgenomen, een 

geweldig resultaat. 

o 51 deelnemers gaan voor een mooie reis naar België, Luxenburg en 

Duitsland. Vorig jaar nog 37 personen.  

o KBO- Cultureel krijgt dit jaar een vervolg op 17 november, wederom in de 

aula van cc Bernrode 

o KBO- Creatief; dit evenement kende een kleine terugloop in aantal 

bezoekers, daarom is besloten dit door te schuiven naar het voorjaar van 

2020. Er zijn inmiddels gesprekken gaande over een andere opzet en 

invulling. Ook wordt bekeken of het mogelijk is om het evenement te 

verplaatsen naar een centraal gelegen locatie midden in de dorpskern, 

gedacht wordt aan het nieuwe plein 1969.  

o KBO-Educatief werkt in twee geledingen;  

 Samen Actief organiseert excursies naar plaatselijke en liefst nabij 

gelegen bedrijven, instellingen e.d. Inmiddels nemen veel leden van 

beide verenigingen deel. Voor de werkgroep is dit telkens weer een 

hele opgave om alle deelnemers tevreden te stellen.     

 De koffieochtenden, waarbij steeds iemand uitgenodigd wordt om 

over een onderwerp te vertellen, blijven plaatsvinden in cc Servaes. 

De koffie wordt aangeboden door de Gemeente. 
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 De themamiddagen willen we graag verdelen over cc Servaes en cc 

Bernrode. De eerst volgende themamiddag vindt plaat in onze KBO-

ruimte op 29 mei a.s. Het BIHC uit Den Bosch, in de persoon van de 

van Omroep Brabant bekende presentator René Bastiaanse leidt ons 

aan de hand van oude foto’s door de tijd van de jaren 40,50,60 en 

70. Wij nodigen u daar alvast voor uit. 

 

 Als laatste willen we even stilstaan bij de werkgroep Senioren Belangen die vanuit 

de KBO’s van Heeswijk en Dinther is opgezet. Zij bewijzen inmiddels hun grote 

waarde voor alle senioren van Heeswijk-Dinther. Via navolgende speerpunten 

hebben ze inmiddels stevige voet aan de grond gekregen bij de gemeente Bernheze 

en met name bij de wethouders.  

Zo vinden er inmiddels bijna wekelijks gesprekken plaats over onderstaande 

speerpunten; 

o Langer thuis wonen door ouderen; Zo wordt er aandacht gevraagd voor 

nieuwbouw van woonruimte voor senioren. Daarnaast zijn er vergevorderde 

plannen om aan de hand van een inventarisatie te onderzoeken of er 

mogelijkheden zijn voor woning splitsing of woning aanpassing van de vaak 

grote woningen van onze ouderen. Ook wordt er hard gewerkt aan de 

aanstelling van een door de gemeente betaalde woonconsulent voor 

Heeswijk-Dinther.        

o De veiligheid van de openbare ruimte; Er is door de werkgroep een nota 

geschreven genaamd; Visie op een stap- en fietsveilig Heeswijk-Dinther. Deze 

nota vormt momenteel de basis van gesprekken over de veiligheid van de 

openbare ruimte. We komen deze inmiddels tegen in de onderhoudsplanning 

van de gemeente en ook in het projectteam van de Traverse.  

o De mobiliteit van ouderen; Naast het duo-fietsen wordt er druk gesproken 

over een oplossing voor het vervoer van ouderen vanuit de wijken naar het 

dorpscentrum  en de opstapplaatsen van het openbaar vervoer.  

o Ook armoedebeleid is een punt van aandacht. Het aanpakken van dit complex 

probleem is een van de grootste uitdagingen waar de werkgroep voor staat. 

Hoe dit vorm gegeven kan worden vraagt naast zorgvuldigheid ook een 

vertrouwensbasis voor mensen die het aangaat. Hoe dit gaat verlopen is nog 

een open vraag maar er wordt veel aandacht aan gegeven. We hopen  

daarover op termijn meer te kunnen vertellen.  

o Dementie is hard op weg volksziekte nummer een te worden. Door onze 

KBO’S is het afgelopen jaar hier al aandacht aan gegeven. Ook de werkgroep 

levert ondersteuning waar dit wordt gevraagd.  

o Als laatste toegevoegde speerpunt is de zelfredzaamheid van ouderen een 

zorgpunt. Vanuit een samenwerking met Samen Sterk probeert de werkgroep 

zicht te krijgen wat het betekent voor onze eigen gemeenschap, om van 

daaruit ondersteuning te geven of daadkracht op vragen die hieruit komen.               

    

In aansluiting op de mededelingen vraagt hij alle leden eens goed bij zichzelf te rade te 

gaan waar ze tegenaan lopen en waar ze zelf met wat hulp bij gebaad zouden zijn. Door er 

eens bij stil te staan wordt de noodzaak van een gezamenlijke aanpak al snel duidelijk.  

 

Betekent “samen” voor u ook “iedereen” dan zien we uw bijdrage, hoe klein of onbeduidend 

die in uw ogen ook lijkt, graag tegemoet. In onze aanpak zijn er geen drempels maar een 

vlakke weg die gericht is op het te bereiken doel.  
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Als laatste mededeling vraagt hij opnieuw iedereen mee te werken aan het doorgeven van 

ziektes of een jubileum van leden zodat de werkgroep lief en leed daar aandacht aan kan 

geven. Meld het a.u.b. bij Wil Blommers, Marietje van der Heijden of Tonny van Kemenade. 

8. RONDVRAAG 

Carla van Schijndel meld dat bij het 20-jarig bestaan van de Werkgroep Koersbal niemand 

van het bestuur aanwezig was. Dit was wel afgesproken. De voorzitter bied namens het 

bestuur zijn welgemeende excuses aan en spreekt af een nieuwe datum te plannen. 

De heer Harrie van de Berg vraagt namens Jo Gordijn aandacht voor het wandelen op 

donderdag van 9.00 tot 10.00 uur. We wandelgroep zou het fijn vinden als er nieuwe 

wandelaars meegaan. 

9. SLUITING 

Nadat de voorzitter heeft vastgesteld dat er geen vragen meer zijn, sluit hij de vergadering 

en is er tijd voor koffie of een versnapering.  

 

Aansluitend verzorgt “Dikke Mik” uit Nuenen een optreden in de aula van het Gymnasium. 

Zij vermaken ons met volksmuziek en luisterliedjes met een lach en een traan in ons mooie 

Brabantse dialect.  Het geheel viel erg in de smaak zoals uit de reacties viel op te maken.     

 

Na het optreden gingen we terug naar onze eigen ruimte, waar we verwend werden met 

een slaatje en nog een consumptie. Met hulp van enkele leden werden vervolgens de beide 

zalen opgeruimd en alles weer klaargezet voor de dag van morgen. 

 

Aldus opgemaakt te Heeswijk d.d. 26 maart 2019 en ter voorlopige vaststelling ingebracht 

in de bestuursvergadering van 9 april 2019.  

Het verslag zal na goedkeuring in de algemene ledenvergadering van 2019 definitief worden 

ingebracht ter vaststelling. 

 

C. v. Gemert, Voorzitter   M van Berloo, Secretaris 

   

 

Notulist: Elrie van de Geijn 

 

mailto:kboheeswijk@gmail.com

